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Protokół Nr XL/2018 

z sesji Rady Miejskiej w Rzepinie, 

która odbyła się w dniu 26 stycznia 2018r. o godz. 13:00 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Rzepinie 

 

Pkt 1. Sprawy regulaminowe: 

Pkt 1.1. otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

Pan Damian Utracki, Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzepinie otworzył XL 

zwyczajną sesję VII kadencji Rady Miejskiej w Rzepinie witając wszystkich przybyłych. Na 

podstawie listy obecności w sesji udział bierze 15 radnych, w związku z czym Rada jest 

zdolna do podejmowania prawomocnych decyzji, poinformował Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Rzepinie (lista obecności radnych i gości stanowi załącznik nr 1 i nr 2 do 

niniejszego protokołu). 

  

Pkt 1.2. Zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad. 

 Burmistrz Sławomir Dudzis zwrócił się z prośbą o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały 6.10. w sprawie zmiany uchwały budżetowej oraz projektu uchwały 6.11.     

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słubickiemu. Następnie Burmistrz 

Dudzis wnioskował aby po punkcie 1.4. nastąpiło uroczyste wręczenie podziękowań i 

wyróżnień dla zasłużonych przedstawicieli policji. 

 

„Za” wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały 6.10. w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej głosowało 15 radnych – jednogłośnie. 

 

„Za” wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały 6.11. w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Słubickiemu głosowało 15 radnych – jednogłośnie. 

  Na wniosek Burmistrza Przewodniczący Rady Miejskiej wprowadził do porządku 

obrad Pkt 2. Uroczyste wręczenie podziękowań i wyróżnień dla zasłużonych przedstawicieli 

policji. 

Porządek obrad po zmianach został przyjęty jednogłośnie. 

 

Pkt 1.3. Przedstawienie porządku obrad. 

 

1.Sprawy regulaminowe: 
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   1.1.otwarcie sesji i stwierdzenie kworum, 

   1.2.zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad,  

   1.3.przedstawienie porządku obrad, 

   1.4.przyjęcie protokołu z sesji zwyczajnej odbytej w dniu 20.12.2017r.      

2. Uroczyste wręczenie podziękowań i wyróżnień dla zasłużonych przedstawicieli policji. 

3. Promocja Gminy Rzepin oraz oferta turystyczna – plany, rozwój, koncepcje. 

4. Informacja o planach inwestycyjnych i rozwoju Gminy Rzepin.  

5. Sprawozdanie Przewodniczących poszczególnych Komisji  z działalności za 2017r.   

6. Sprawozdanie Burmistrza Rzepina o pracy między sesjami. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

7.1. udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu, 

7.2. trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół, przedszkoli, oddziałów przedszkolnych 

szkół podstawowych i innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie 

Gminy Rzepin oraz trybu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystywania dotacji, 

7.3. określenia kryteriów rekrutacji do klas pierwszych publicznych szkół podstawowych, dla 

których organem prowadzącym jest  Gmina Rzepin, określenia  liczby punktów za każde z 

tych kryteriów oraz dokumentów niezbędnych do ich potwierdzania, 

7.4. określenia kryteriów rekrutacji do publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w 

publicznych szkołach podstawowych i publicznych innych form wychowania przedszkolnego, 

dla których Gmina Rzepin jest organem prowadzącym, ustalenia liczby punktów oraz 

dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia, 

7.5. przeznaczenia do sprzedaży w trybie przetargu ograniczonego, nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Rzepin,  

7.6. przeznaczenia do dzierżawy części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Rzepin, 

7.7. nadania nazwy ulicy Władysława Reymonta drodze wewnętrznej w Rzepinie, 

7.8. nadania nazwy ulicy Czesława Miłosza drodze wewnętrznej w Rzepinie, 

7.9. wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, 

7.10. zmiany uchwały budżetowej oraz projektu uchwały, 

7.11. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słubickiemu. 

8. Interpelacje, wnioski, zapytania i  sprawy różne. 

9. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne.   

10. Zamknięcie sesji.                                                                                                                                                             
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Pkt  1.4. przyjęcie protokołu z sesji zwyczajnej odbytej w dniu 20.12.2017r.      

 „Za” przyjęciem protokołu z sesji zwyczajnej, która odbyła się w dniu 20.12.2018r. 

głosowało 15 radnych – jednogłośnie. 

 

Pkt 2. Uroczyste wręczenie podziękowań i wyróżnień dla zasłużonych przedstawicieli 

policji. 

 Burmistrz Sławomir Dudzis złożył podziękowania oraz słowa uznania dla st. sierż. 

Sebastiana Zawadzkiego i st. post. Dawida Gajdy za sprawne i konsekwentne działanie, 

dzięki któremu pożar mieszkania przy ul. Kościuszki w Rzepinie, w dniu 18 stycznia 2018 r., 

nie skończył się tragicznie. Działając z narażeniem własnego życia i zdrowia, w obliczu 

zagrożenia, swoją odwagą i postawą obywatelską, udowodnili  Panowie, że zasługują na 

najwyższe uznanie i  zaufanie społeczne.  

Życzę satysfakcji z wykonywanej pracy, dużo sił i wytrwałości oraz spełnienia 

zamierzonych celów również w życiu osobistym, dodał Burmistrz Sławomir Dudzis.  

Wspólnie z Przewodniczącym przekazali także na ręce wyróżnionych policjantów 

drobne upominki. 

 

 Od tego momentu sesję prowadził Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Andrzej 

Pych. 

 

Pkt 3. Promocja Gminy Rzepin oraz oferta turystyczna – plany, rozwój, koncepcje. 

 Kierownik Referatu Promocji i Funduszy Zewnętrznych Pani Aleksandra Zielińska 

przedstawiła pokaz multimedialny dot. promocji gminy jak również poinformowała, że 

promocja gminy jest bardzo ważnym i nieodłącznym elementem funkcjonowania każdej 

gminy. Jedynie cierpliwe kształtowanie wizerunku może przynieść zamierzone efekty, 

dlatego celem ogólnym promocji jest wykreowanie takiego wizerunku Gminy Rzepin jako 

miejsca właściwego do osiedlania się, zakładania rodzin i życia oraz miejsca przyciągającego 

inwestorów i turystów. Promocja gminy prowadzona jest w dwóch kierunkach:  

- promocja wewnętrzna, która skierowana jest do mieszkańców gminy, w celu aktywizacji do 

współdziałania z jednostką samorządu co poprawia atrakcyjność i poziom życia w naszej 

gminie. 

- promocja zewnętrzna, która jest skierowana do osób odwiedzających naszą gminę jak 

również zachęcająca do zamieszkania na jej terenie bądź inwestowania.  

Działania jakie są prowadzone w zakresie promocji gminy to między innymi: 
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- informacja  

- kultura 

- współpraca transgraniczna 

- działania wydawnicze 

- współpraca ze stowarzyszeniami oraz innymi jednostkami. 

 

Pkt 4. Informacja o planach inwestycyjnych i rozwoju Gminy Rzepin.  

 Pani Joanna Pych Kierownik Referatu Inwestycji i Zamówień Publicznych 

przedstawiła prezentacje multimedialną dotycząca planowanych inwestycji w gminie oraz 

poinformowała, że budżet gminy Rzepin na inwestycje w roku 2018 jest największym 

budżetem w województwie lubuskim zaraz po Zielonej Górze i Gorzowie Wielkopolskim. 

Przedstawiona prezentacja podzielona była na bloki tematyczne takie jak: 

- gospodarka wodno-ściekowa 

- rewitalizacja Starego Rynku w Rzepinie 

- drogownictwo 

- budynki 

- turystyka i rekreacje 

 W ramach gospodarki wodno-ściekowej przygotowane są dwa główne projekty: 

Pierwszy z nich to uporządkowanie gospodarki wodno-ściekowej na terenie gminy Rzepin. 

Inwestycja ta została podzielona na dwa etapy. W ramach pierwszego etapu zostanie 

wybudowana oczyszczalnia ścieków w Drzeńsku oraz sieć kanalizacji wodociągowej w 

Kowalowie i Rzepinie natomiast drugim etapem tej inwestycji będzie budowa sieci 

kanalizacyjnej w Drzeńsku. 

 Drugim głównym projektem jest budowa sieci wodociągowej i kanalizacyjnej do 

miejscowości Gajec oraz na ul. Zapłocie. W projekcie tym ujęta jest budowa ujęcia wody 

podziemnej przy ul. Puszczy Rzepińskiej. 

 Kolejną inwestycją jest rewitalizacja Starego Rynku, którego celem jest rewitalizacja 

terenu w obrębie Placu Ratuszowego w Rzepinie. W ramach tej inwestycji zostaną wykonane 

nowe miejsca parkingowe, nowe drogi i chodniki powstanie sieć kanalizacji deszczowej i 

wodociągowej. jak również nowe hydranty i mała architektura. Całość zadania wykonana 

będzie ze środków własnych budżetu gminy. 

 W ramach zadania pn. drogownictwo planowana jest inwestycja budowy drogi do 

dworca PKP w Rzepinie wraz z budową ronda i parkingu. Zakres prac obejmuje budowę 

ronda, chodników, jezdni, parkingów oraz skwer przy lokomotywie. Zadanie to będzie 
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finansowane ze środków własnych budżetu gminy. Planowana jest również budowa parkingu 

przy ul. Wojska Polskiego oraz rozbudowa parkingu przy ul. Bolesława Chrobrego. Następną 

inwestycją w ramach ww. zadania jest budowa wjazdu oraz parkingu na terenie Zespołu 

Szkół w Rzepinie, co zwiększy bezpieczeństwo w obrębie szkoły. Kolejną inwestycją w 

zadaniu pod nazwą drogownictwo będzie budowa ulicy Jaśminowej,  dokończenie budowy 

ulicy Sosnowej w Rzepinie oraz budowa parkingu oraz ciągu pieszego wokół jeziora Długie 

w Rzepinie. 

Pozostałymi planowanymi inwestycjami drogowymi są:  

- przebudowa nieutwardzonej drogi ze Starościna do drogi wojewódzkiej w kierunku Ośna 

Lubuskiego 

- przebudowa ul. B. Chrobrego przed cmentarzem, celem poprawy bezpieczeństwa 

uczestników ruchu oraz konduktów żałobnych 

- przebudowa drogi z Rzepina do Nowych Biskupic wraz z budową ścieżki rowerowej z 

Rzepina do Gajca, jest to projekt partnerski ze Starostwem Powiatowym w Słubicach 

- budowa chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej Nr 139 w Kowalowie oraz w Radowie 

- wykonanie nawierzchni asfaltowej na drodze dojazdowej do osiedla bloków w Sułowie 

- budowa parkingu przed świetlicą wiejską w Gajcu 

- remont drogi gminnej w Lubiechni Małej 

- utwardzenie wjazdu i budowa chodnika do wiaty rekreacyjnej w Radowie 

- remont drogi i uzupełnienie oświetlenie w Maniszewie 

- remont chodnika na ul. Puszczy Rzepińskiej i Elizy Orzeszkowej w Rzepinie 

- remont drogi na przystanek PKP w Drzeńsku. 

  Inwestycją, która zaplanowana jest w zadaniu pod nazwa budynki jest budowa żłobka 

przy przedszkolu samorządowym Jarzębina w Rzepinie, celem której jest zapewnienie 

mieszkańcom gminy pełnego dostępu do usług oświaty oraz wyrównanie szans w dostępie do 

edukacji dla najmłodszych. Inwestycja ta jest w ramach rządowego programu MALUCH+ i 

będzie finansowana z budżetu państwa oraz z budżetu gminy. Budowa hali sportowej przy 

Zespole Szkół w Rzepinie oraz remont dachu budynku byłej poczty przy dworcu PKP w 

Rzepinie jak również remont Sali konferencyjnej oraz montaż klimatyzacji w Urzędzie 

Miejskim w Rzepinie  to planowane inwestycje które zaliczane są również do ww. zadania. 

Planowana jest inwestycja dotycząca wymiany wiat przystankowych na terenie Gminy 

Rzepin w celu ujednolicenia gminy oraz poprawy warunków dla osób oczekujących na 

autobus. Kolejną inwestycją jest budowa instalacji fotowoltaicznych na budynkach będących 

własnością Gminy Rzepin. 
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 W ramach zadania pod nazwa turystyka i rekreacja planowana jest budowa otwartej 

strefy aktywności przy ul. Dworcowej w Rzepinie przy pomocy rządowego programu 

Otwarte Strefy Aktywności (OSA) oraz: 

- budowa płyt boisk sportowych w Kowalowie, Lubiechni Wielkiej i Gajcu 

- budowa placu zabaw i siłowni napowietrznej w parku przy ul. B. Chrobrego w Rzepinie 

- budowa siłowni napowietrznej na ul. E. Orzeszkowej w Rzepinie 

- rewitalizacja boiska na ul. E. Orzeszkowej 

- doposażenie Jeziora Długie w Rzepinie 

- budowa oświetlenia orlika w Kowalowie 

- oczyszczanie stawu w Starkowie 

- zabezpieczenie skarp, montaż piłkochwytów i nowych bramek na boisku w Serbowie 

- zakup i montaż tablic ogłoszeniowych na terenie gminy Rzepin 

- zakup kina cyfrowego do Miejskiego Domu Kultury w Rzepinie. 

 

Pkt 5. Sprawozdanie Przewodniczących poszczególnych Komisji  z działalności za 2017r.   

  Przewodniczący Komisji Gospodarczej Pan Stanisław Zieliński poinformował, o 

zrealizowanym planie komisji który był uchwalony na sesji  Rady Miejskiej w Rzepinie 20 

stycznia 2017r. 

  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Dariusz Wąsowicz przedstawił 

sprawozdanie z działalności komisji, dodając przy tym, że Komisja  Rewizyjna z pełnym 

zaangażowaniem i odpowiedzialnością wykonywała przyjęte do realizacji zadania ujęte w 

rocznym planie pracy. 

 Sprawozdanie z Komisji Społecznej odczytała Pani Agnieszka Wodara 

Przewodnicząca Komisji Społecznej informując, że  plan pracy komisji został wykonany 

zgodnie z założeniami. 

 

Pkt 6. Sprawozdanie Burmistrza Rzepina o pracy między sesjami. 

 Burmistrz Rzepina Sławomir Dudzis poinformował, że brał udział w spotkaniu z 

delegacją z Hoppegarten na czele z Burmistrzem Gminy Hoppegarten. Wraz z delegacją 

uczestniczył w przekazaniu samochodu dla policji w Rzepinie. 

 Burmistrz uczestniczył w spotkaniu opłatkowym w Zespole Szkół w Rzepinie. 

 Udział w spotkaniu z Dyrektorem Euroregionu Pro Europa Viadrina oraz z nowym 

Prezesem Wojewódzkiego Funduszu ochrony Środowiska w Zielonej Górze. 
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 Uczestnictwo w spotkaniu z prezesami klubów sportowych funkcjonujących na terenie 

Gminy Rzepin. 

 Burmistrz uczestniczył w spotkaniu podsumowującym ubiegły rok w Nadleśnictwie 

Rzepin. 

 Udział w spotkaniu z Panią Prezes Szpitala w Słubicach, którego tematem była 

dyskusja o przychodni zdrowia w Rzepinie. 

 Udział w spotkaniu z przedstawicielami Dowództwa Generalnego Wojska Polskiego i 

Wojsk Amerykańskich. 

 Udział w spotkaniu Noworocznym, którego organizatorem był Wojewoda Lubuski. 

 Nadto Burmistrz Sławomir Dudzis uczestniczył w spotkaniu z zarządem 

Stowarzyszenia po PROstu w sprawie utworzenia filii Stowarzyszenia w Rzepinie. 

 Uczestnictwo w spotkaniu z zarządem Lokalnej Grupy Działania Zielona Dolina Odry 

i Warty w Górzycy.  

 Spotkanie z Panią Minister Rodziny Pracy i Polityki Społecznej dotyczące budowy 

żłobka w Rzepinie. 

 

Pkt 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

Pkt 7.1. udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu. 

 

„Za” podjęciem ww. uchwały głosowało 15 radnych jednogłośnie. 

 

Pkt 7.2. trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół, przedszkoli, oddziałów 

przedszkolnych szkół podstawowych i innych form wychowania przedszkolnego 

prowadzonych na terenie Gminy Rzepin oraz trybu kontroli prawidłowości pobrania i 

wykorzystywania dotacji. 

 

„Za” podjęciem ww. uchwały głosowało 15 radnych jednogłośnie. 

 

Pkt 7.3. określenia kryteriów rekrutacji do klas pierwszych publicznych szkół 

podstawowych, dla których organem prowadzącym jest  Gmina Rzepin, określenia  

liczby punktów za każde z tych kryteriów oraz dokumentów niezbędnych do ich 

potwierdzania. 
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„Za” podjęciem ww. uchwały głosowało 15 radnych jednogłośnie. 

 

Pkt 7.4. określenia kryteriów rekrutacji do publicznych przedszkoli, oddziałów 

przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych i publicznych innych form 

wychowania przedszkolnego, dla których Gmina Rzepin jest organem prowadzącym, 

ustalenia liczby punktów oraz dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia. 

 

„Za” podjęciem ww. uchwały głosowało 15 radnych jednogłośnie. 

 

Pkt 7.5. przeznaczenia do sprzedaży w trybie przetargu ograniczonego, nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Rzepin. 

 

„Za” podjęciem ww. uchwały głosowało 15 radnych jednogłośnie. 

 

Pkt 7.6. przeznaczenia do dzierżawy części nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Rzepin 

 

„Za” podjęciem ww. uchwały głosowało 15 radnych jednogłośnie. 

 

Pkt 7.7. nadania nazwy ulicy Władysława Reymonta drodze wewnętrznej w Rzepinie. 

 

„Za” podjęciem ww. uchwały głosowało 15 radnych jednogłośnie. 

 

Pkt 7.8. nadania nazwy ulicy Czesława Miłosza drodze wewnętrznej w Rzepinie. 

 

„Za” podjęciem ww. uchwały głosowało 15 radnych jednogłośnie. 

 

Pkt 7.9. wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

 

„Za” podjęciem ww. uchwały głosowało 15 radnych jednogłośnie. 

 

Pkt 7.10. zmiany uchwały budżetowej oraz projektu uchwały. 

 

„Za” podjęciem ww. uchwały głosowało 15 radnych jednogłośnie. 
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Pkt 7.11. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słubickiemu. 

 

„Za” podjęciem ww. uchwały głosowało 15 radnych jednogłośnie. 

 

 Od tego momentu dalszą część Sesji prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Damian 

Utracki. 

 

Pkt 8. Interpelacje, wnioski, zapytania i  sprawy różne. 

 

 Pani Elżbieta Pych Prezes Stowarzyszenia Słoneczko w imieniu zarządu oraz 

wszystkich członków stowarzyszenia złożyła podziękowania dla wszystkich radnych Rady 

Miejskiej w Rzepinie za prezent jaki radni sprawili dla Stowarzyszenie Słoneczko. 

Przedmioty jakie zostały zakupione to kolumna głośnikowa z mikrofonem oraz przenośny 

twardy dysk. 

   Podziękowanie na ręce Pana Przewodniczącego Rady Miejskiej w Rzepinie złożył 

Wiceprezes Stowarzyszenia Słoneczko Pan Rzeszutek Zygmunt. 

 Radny Jarosław Dudzis zwrócił się z zapytaniem do Pana Burmistrza, czy Rada 

Powiatu Słubickiego bądź też Starosta Słubicki zwrócił się do naszej gminy o konsultacje 

społeczne w sprawie nowego herbu jaki nadany został w drodze uchwały Rady Powiatu 

Słubickiego. Radny Jarosław Dudzis zgłosił swoje niezadowolenie z wizerunku herbu 

Powiatu Słubickiego.  

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzepinie Pan Damian Utracki poinformował, że 

wpłynęło do rady pismo, którego załącznikami są uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Zielonej Górze z dnia 22.01.2018r. i tak uchwała Nr 81/2018 w sprawie wydania opinii 

dotyczącej prawidłowości planowanej kwoty długu gminy oraz uchwała Nr 80/2018 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze w sprawie wydania opinii dotyczącej 

możliwości sfinansowania deficytu ustalonego w uchwale budżetowej gminy na rok 2018. 

Przewodniczący poinformował, że obie uchwały w sentencji RIO postanawia zaopiniować 

pozytywnie. 

 Przewodniczący Utracki zwrócił się z pytaniem do Burmistrza Sławomira Dudzisa czy 

w planach inwestycyjnych brana jest pod uwagę budowa drogi przy ulicy Kalinowej, która  

jest praktycznie jedną z ostatnich dróg na tzw. osiedlu leśnym czekającą na wykonanie. 
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 Radny Waldemar Rycerz podjął temat związany z uczczeniem 100-lecia odzyskania 

niepodległości Polski. Pytanie do Burmistrza brzmiało czy w ramach obchodów ww. święta 

planowane jest posadowienie obeliska w ramach uczczenia 100-lecia odzyskania 

niepodległości przez Polskę. 

  Radny Dudzis Jarosław zasugerował aby Rada Miejska w Rzepinie wystąpiła do 

Rady Powiatu Słubickiego w formie apelu w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec trybu pracy 

nad uchwałą Rady Powiatu Słubickiego w sprawie ustanowienia sztandaru, herbu, flagi, flagi 

stolikowej, banneru i pieczęci powiatu Słubickiego. 

 

Pkt 9. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne.   

Burmistrz Rzepina Sławomir Dudzis odpowiadając na pytanie dotyczące 

przeprowadzenia konsultacji społecznych w sprawie herbu Powiatu Słubickiego powiedział, 

że takowe konsultacje w Gminie Rzepin nie były przeprowadzane. Nadto Burmistrz dodał, że 

był zaskoczony nie propozycja lecz nowym herbem powiatu. 

Natomiast jeśli chodzi o budowę drogi na ul. Kalinowej to będzie budowana ale 

termin nie jest jeszcze bliżej określony. 

Burmistrz Sławomir Dudzis poinformował, że pomysł jaki przedstawił Generał 

Jarosław Mika razem z Biskupem Zielonogórsko-Gorzowskiego Tadeuszem Lityńskim jest 

taki, aby w każdej gminie na terenie cmentarza powstał taki obelisk z okazji obchodów 100-

lecia odzyskania niepodległości przez Polskę. Natomiast jeśli udałoby się wykonać 

rewitalizację Starego Rynku w planach której jest wydzielony wolny obszar przed ratuszem to 

zamysł jest taki, aby to w tym miejscu powstał pomnik ku czci 100-lecia odzyskania 

niepodległości przez Polskę. 

 

Pkt 10. Zamknięcie sesji. 

Wobec zrealizowania tematów obrad Przewodniczący Rady Pan Damian Utracki o godzinie 

15:05 zamknął XL zwyczajną sesję Rady Miejskiej w Rzepinie.  

 

 

Protokołowała:       Przewodniczył: 

Bernadetta Wąsowicz 

               Przewodniczący Rady Miejskiej 

                 Damian Utracki 

 


